
Protokoll Byske PRO medlemsmöte 2021-08-18 
 
Plats: Föreningshuset Gullringen 
Närvarande: ca 70 medlemmar 
 
§1   Mötets öppnande 

• Ordförande Ronald Lundqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2   Fastställande av dagordning 

• Föreslagen dagordning fastställdes 
 
§3   Godkännande av kallelsen 

• Kallelsen finns på hemsidan och en annons i Norran. Kallelsen godkändes. 
 
§4   Val av två protokolljusterare 

• Till protokolljusterare valdes Greta Lundmark och Allis Lundmark. 
 
§5   Information om hjärtstartaren 

• Rolle informerade om att ett antal medlemmar/kursledare har fått utbildning. Kan bli 
aktuellt att fler få gå en kurs.  

• Intresse för kurs i HLR finns och kommer att anordnas. Anmälan till Filip. 

• Hjärtstartaren finns i styrelserummet på Sörgårda och kommer att tas med vid 
aktiviteter och resor. 

 
§6   Dagens gäst kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman har ordet 

• Lorents började med att säga att det som idag händer i Skellefteå kommun saknar 
motstycke.  

• Han fortsatte med att allt började i december 1924 då man fann guld utanför 
Boliden. Det gav ringar på vattnet och industrin blev ett signum för kommunen.  

• Den svacka som var under 80 och 90 talet gjorde att innevånarantalet sjönk. Den 
trenden bröts 2015, 2016 när det blev nyetableringar.  

• I maj 2017 kom beslutet att Northvolt skulle starta tillverkning av bilbatterier i 
Skellefteå. Man beräknar att ca 4500 anställda i fabriken. En plan finns för att utvidga 
och bli 3 gånger så stor som i dagsläget. Enda nackdelen är att det kan bli problem 
med att hitta tillräckligt med personal. Den gröna industrins framfart gör också 
avtryck i kommunen.  

• Det är ca 70 aktörer som visar intresse för att bygga bostäder i kommunen i 
kommunen. Det finns ett stort intresse för att bo utanför centrala stan. Det behövs 
platser för ny industri och bostäder så översiktsplaner behöver revideras då många 
ligger vilande sedan 2010 och mycket kommer att hända inte minst med att 
Norrbottniabanan ska byggas.  

• Allmännyttan kan inte sedan en dom i Europadomstolen 2011 bygga som de gjort 
tidigare då domen innebär att varje objekt ska bära sina egna kostnader samt ge en 
viss avkastning. Många i Byske får räkna med att få nya grannar i och med 
nybyggnationer.  

• Lorents tog även upp att det sedan 2015 gjorts investeringar för 1 miljard kronor/år.  



• Det finns mycket att ta hänsyn till bl a att det blir fler äldre så det behövs fler 
äldreboenden. Skolbussarna får i dagsläget inte ta vanliga passagerare men en 
lösning finns i sikte.  

• Frågor som ställdes: oro över Norrbottniabanans dragning genom Byske, 
vindkraftverk där människor bor. Norrbottniabanan är tänkt att gå genom östra delen 
av samhället och en del hus kommer att behöva lösas in. Vad gäller vindkraftverken 
så är de numera 300 m höga. Risken att de stör är stor och att placera dem vid kusten 
är inte lämpligt. 

 
§7   Information om resor 

• En resa har genomförts till Lycksele. Mycket uppskattad.  

• En resa till IKEA under november är planerad.  

• Resegruppen vill ha in förslag och önskemål på resor. 
 
§8   Information om aktiviteter 

• Rolle berättade vilka aktiviteter som finns och vilka som är kontaktpersoner, se 
bilaga. Förutom de som finns på listan är det Boule och Rådslaget. 

 
§9   Seniorshopen 

• Pga pandemin har Seniorshopen verksamhet legat nere. De vill komma så fort som 
möjligt till Byske och förslaget är den 14 september.  

 
§10  Kolonilotter 

• Vi frågar om det finns intresse för att ordna kolonilotter. En plats är nedanför 
Normans och ett annat förslag är där det var golf (att träna utslag) för några år sedan. 
Intresse finns så styrelsen ska jobba med frågan under vintern. 

 
§11  Övriga frågor 

• Vi får alla hjälpas åt och värva nya medlemmar.  

• Kanalen behöver åtgärdas, norra älvsstranden upplevs igenvuxen.  

• Önskemål om nya studiecirklar, akvarellmålning och vardagsengelska. 

• De papper som lagts ut på borden där deltagarna kunde skriva ner önskemål på resor 
och aktiviteter samlades in. 

 
§12  Mötets avslutning 

• Ordförande tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
________________________ 
Gunnel Sandström; sekr. 
 
Justeras   Justeras 
________________________ ________________________ 
Greta Lundmark  Allis Lundmark 
 


